
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 26. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 95

Vil ministeren oplyse, hvor stor en andel af de licenser, der er blevet tildelt i de syv første

udbudsrunder i Nordsøen, som er tilbageleveret igen? Der ønskes således en opdateret

opgørelse af den, der findes i (2014-15) KEB alm. del – svar på spm. 65. Opgørelsen be-

des suppleret med en oversigt over, hvor mange af de meddelte licenser siden første ud-

budsrunde, der fortsat er gældende og stadig er i brug. Vil ministeren for de eksisterende

licenser (fra alle tidligere udbudsrunder) endvidere redegøre for, hvor de befinder sig for-

hold til faserne efterforskning og indvinding, og for, hvor mange år de har tilbage med

hensyn til henholdsvis efterforskning og indvinding? Af de licenser, der befinder sig i ind-

vindingsfasen, bedes ministeren redegøre for, hvor langt rettighedshaverne er med hen-

syn til udvikling af infrastruktur og decideret indvinding.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken

formand
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